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Lorsqu il y'a lieu d' établir le preuve ,le juge administratif jouit d'une 

spécificité qui le distingue du juge civil,qui réside dans la nature de 

l'action administrative qui se caractérise par un déséquilibre entre les 

parties,chose qui nécessite une intervention positive du point de vue 

procédure et objectivité pour aider le demandeur d’avoir gain de cause 

eu égard aux documents que détient l’administration.

le -nistrative la preuve admi-:Action administrative  Mots clés

déséquilibre-le rôle positif du juge administratif. 

 

 
The administrative judge in administrative proceedings in the area of 

administration manual privacy that distinguish it from the civil 

judge,due the nature of the proceeding, including administrative nature 

of the lack of balance between corners, which requires positive 

intervention of the administrative judge of the procedural and 

substantive to assist the prosecutor in which to obtain the right to under 

the belonging to the administration of photocopying .    

lack -administrative  evidence - dingsAdministrative procee Keywords :

of  balance - the  positive role of administrative judge. 


